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Geachte griffier,

Excuus voor de late verzending. De EVA fractie heeft nog technische vragen nav de rib
flexwoningen. Zouden jullie deze kunnen doorzetten naar het college ter beantwoording?

Dank alvast.
Saskia

 

-  Heeft de gemeente al onomkeerbare stappen gezet, zoals het aankopen van
grond?

 

-Tav flexwoningen. Eerder werd als voorwaarde voor het aangaan van een
project met flexwoningen gesteld (bij het Rooimanspad) dat het Rijk moest
meebetalen. Hoe zit dat nu?

 

Tav de locaties en de matrix :

- Waarom worden niet alle locaties uitgewerkt? In de matrix zijn een aantal
locaties volledig groen/oranje gekleurd, waarom zijn deze locaties niet
gekozen?
- hoe zit het met de verschillende doelgroepen? Jongeren, ouderen,
Oekraïners, asielopvang. Ieder doelgroep heeft o.i. andere behoeften en de
locaties zouden per doelgroep beoordeeld moeten worden in de matrix.
Ouderen hebben bijvoorbeeld geen faciliteiten als een school nodig.
Asielzoekers waarschijnlijk geen parkeerplaatsen. De ene locatie zou wellicht
voor de ene doelgroep wel geschikt zijn en voor de andere niet. Waarom
wordt dat onderscheid niet gemaakt in de matrix?

- Hoe worden de beoordelingscriteria in de matrix gewogen?

- Waarom wordt de bestemming (volgens het bestemmingsplan) niet
meegenomen in de matrix? Als een locatie geen bestemming wonen heeft, dan
moet er toch een bestemmingsplanwijziging plaatsvinden (met mogelijkheden
voor omwonenden om in bezwaar en beroep te gaan, zelfs tot aan de RvS, wat
jaren kan duren) Of wordt er gebruik gemaakt van de crisis- en herstelwet?

-Wordt er ook rekening gehouden met de voorgenomen ontwikkelingen?
Zoals bij bijvoorbeeld locatie Stationsstraat, want als tijdelijke woningen voor
15 jaar of met een verlenging tot 30 jaar gerealiseerd worden, zal de
voorgenomen ontwikkeling wellicht nooit meer plaats vinden. De vraag is dan
of voor de betreffende locatie de gewenste omgevingskwaliteit gerealiseerd
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kan worden.

- Sommige locaties (Rijsdijk en Vlakkenburg) staan volledig op groen en
oranje. Waarom worden deze locaties niet gekozen om uit te werken?
- Locatie Stationsstraat, externe veiligheid staat op rood. Wat betekent dit?
Het lijkt mij dat veiligheid ten allen tijde gegarandeerd moet zijn, dus rood
lijkt ons een dusdanige beperking dat je deze niet als eerste keus neemt. We
missen hier een toelichting op.

- De eerste kolom en de derde kolom zijn verwarrend. Particuliere grond is
rood in de derde kolom, maar als de eigenaar wil meewerken zou dit geen
probleem hoeven te zijn. Toch wordt dit bij de ene locatie als no go gezien
(zie Johannapolder).

- Als de gemeente geen eigenaar is, maar de huidige eigenaar wil meewerken,
tegen welke prijs is dat?

-Bij sommige locaties staat kolom Parkeren staat op rood. Hoe zwaar weegt
dat? Voor opvang van jongeren, Oekraieners, ouderen en asielopvang?

Verder lijken er nog wat fouten in de matrix te zitten. In ieder geval zijn er
twee versies van locatie Stationsstraat en 2 versies van de locatie
Albrandswaardsedijk  die niet overeenkomen.

 


